

44. **Cryptophoranthus Argus** Rchb. f. in sched., n. sp. — Caulis compressiusculus 8 cm longus, pluriarticulatus, vaginis arctis, plerisque jam decompositis tunicatus. Folia petiolata, latissime oblonga, obtusa, pergamentea, petiolus fere 3 cm longus, lamina 13 ad 14 cm longa, 7,5 cm lata. Flores pauci, glomerati ad apicem caulis, bracteae jam destructae, ovarium 6-costatum, costis crispatulis. Sepala in utriculum longisculum, extus multicarinatum, in carinis asperulum connata, intense violaceo-punctata, apex utriculi deflexus, fenestrae in dimidio anteriore angustae, sepalum dorsale oblongum, acutum, lateralia bene latiora, totum perigonium 1,5 cm longum, intus scabriuscum. Petala e basi lata paulum descendente oblonga, in apiculum acutum producta, 5 mm longa, basi fere 2 mm lata. Labellum unguiculatum, ungue quadrato, hastatum, lobulo basilari utroque acuto, lobo intermedio acuminato cum carinulis 2 e lobis lateralibus in discum labelli descendentibus, totum labellum vix 4 mm longum, basi vix 3 mm latum. Gynostemium apice retusum, margine minute denticulatum.

Colombien. Bei San Pedro (Schlim n. 760!), bei Ocaña (Schlim n. 762! 764!).

Diese Art hat das größte bisher bei *Cryptophoranthus* beobachtete Blatt, dagegen nur mäßig große Blüten. Reichenbach hatte die Pflanze handschriftlich *Masdevallia Argus* genannt, ein Name, den ich auf eigene Gefahr hin beibehalte.